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§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.  
Därefter öppnades mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utsänd dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 4 Valberedningens arbete 

- Ronny berättade att vi har 4 stycken avhopp i de olika kommittéerna.  
Vi får alla hjälpas åt med att tänka ut lämpliga ersättare så att vi underlättar 
valberedningens arbete.  

§ 5 Ekonomi, budget och verksamhetsplan 2024 

- Ylva gick igenom ekonomirapporten. Helg utan älg är ännu inte färdigredovisad.  
- Styrelsen gick igenom lagd budget och gjorde några justeringar.  

Ylva sänder ut den justerade budgeten till styrelsen för godkännande.  
- Verksamhetsberättelse för 2023 och Verksamhetsplan för 2024 behöver göras till 

årsmötet. Bra om vi tänker på att verksamhetsplanen också har koppling till vår policy när 
vi skriver den.  
Sofia sänder ut underlag till styrelsen senast 10 december.  
Respektive kommitté återkopplar därefter med verksamhetsberättelse och 
verksamhetsplan till Sofia senast 7 januari.  

 
§ 6 Utmärkelser – Årets prestation och Årets junior 

- Styrelsen väljer att inte dela ut utmärkelsen årets prestation i år.  
- Årets junior – Natalie Gardelin. 

 
§ 7 Uppvaktningar 

- Sofia gick igenom listan med uppvaktningar som har gjorts och som kommer att göras.  
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§ 8 Övriga frågor 

- Idrottsgalan: Beslut om eventuell subventionering på biljetterna tas vid ett senare tillfälle 
då vi vet mer om vem som är nominerad och inte.  

- Årsmöte: Datum för årsmöte är 10 februari. Samma förberedelser som tidigare år.  
- Årsfest: Kommitté till festen är utsedd.  
- Broosket: Det finns ingen ny redaktör till Broosket nu när Birgitta vill avgå. Vi i styrelsen 

kommer få hjälpas åt med att få in information till Broosket. Catrine blir ”central” för att 
samla in informationen och lämna vidare till Julia Key.  

- Utvärdering 25-manna: Helene, Ronny och Sofia har varit på utvärdering vid GOF utav  
25-manna. Vi kommer fortsätta blanda lagen även nästa år för att därefter utvärdera. 
Känslan var att det uppskattades.  

- Möte med GOF: Helen och Göran har varit på varsitt möte med GOF gällande Elit och 
utveckling samt ungdomsmöte.  

- Tävlingsmöte med GOF: Helene och Stefan har varit på möte med GOF gällande 
Gotlandstävlingarna.  

- Avgifter 2024: Styrelsens förslag till årsmötet är att vi har oförändrade medlemsavgifter 
och tävlingsavgifter 2024.  

- Hemsidan: Håkan Mattsson har tittat lite på vår hemsida och har lite tankar.  
- Kalender för 2024 behöver uppdateras 
- Information om Jungfruloppet behöver läggas in. Kommer att gå tisdagen den 16 juli.  
- Årshjulet för 2024 behöver uppdateras 
- Information om medlemsavgifterna ska eventuellt uppdateras efter årsmötet.  
- Priser för uthyrningen behöver eventuellt uppdateras 
- Information på hemsidan gällande Folksams idrottsförsäkring saknas. Ylva sänder över 
information till Håkan.  
- Håkan önskar logotyper i olika upplösningar, detta har han precis fått av Helene.  
- Layouter på hemsidan har gåtts igenom.  
- 2024 års evenemang som finns med i eventor ska också finnas med i vår kalender.  
- Uppdatera vad vi arrangerar 2024.  
- Bilder på de kläder vi har till försäljning önskas.  

- Lärgrupper: Helene håller på för fullt med lärgrupperna för 2023. 
- OL-gala: Diskussion pågår gällande OL-galan. 

 
§ 9 Nästa möte 

- Konstituerande möte 10 februari. 
- Styrelsemöte 15 februari hemma hos Stefan klockan 18.00. 

 
§ 10 Avslutning         

- Ordförande tackar för kvällens möte med en hälsning om att alla gör ett riktigt bra jobb 
och hoppas alla får en God Jul! 

- Styrelsen tackade Sofia för god mat och fika. 
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Sofia Gardelin    Helene Eklund     Ylva Svangren   

        
 
 
 
 
 
 
 
 

 


